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O§H Blanslro
Sadavá 2

Zápis ze §hrom áždénípředstavitetů sborů okresu Blansko
kon*nélr* dne 4"3.2B23 v Btlřittvě

Shromáždění zahě$ll člen Výkonného ýboru OSH Blansko Jindřich Kocour,
přivital přitornné př*dstavitele sb*rťr, kosť - starostu OSH Btansko Milana
Vykydala, starostu Obce Bořitov pana Antonína Fojta, velitele HZS Kunštát parta
Darka Sejbala, náměstka starostky KSH JmK Michala Kobylky. Po té přítomné
vyzval, abychom minutou ticha uctili památku všech, kteří odešli z našich řad.

Následně přítomné na shromáždění seznámil s programem iednání:

1. Zahájení
2. Seznámení § programem a jeho schválení
3. Volba mandátové, návrhové komiseo volba zapisovatele a ověřovatelů
zápisu
4. Zpráva o činnosti OSH Blansko za rok 2a22
5. Zprávy odborných rad - represe

- preYence
_ pr€vence
- historie a muzejnictví
- Aktivu ZasloužilYch hasičů

6. Zpráva OKRR o haspodaření O§H za rak20.22
7. Rozpočet OSH Blansko na rok 2023
8. Plán práce O§H Blansko na rok 2023
9. Kooptace nového člena VV OSH Blansko
10. Před ání vyznamenání sborům
11. Slovo starosty OSH Blansko
12. I}iskuze
13. Návrh na u§ne§ení a Usnesení
í4. Závěr
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K bodu č. 2 - Seznámení s programem a ieho schválení (přílgha Č. 1 spoleČná

s bodem č. 3}

Tento návrh programu nechal Jindřich Kocour doplnit. Nikdo z přttamných program

doplnit nechtěl ataknawžený program nechal schválit. Program byl jednomyslně

schválen.

K bodu č. 3 _ Yolba mandátové. návrhové komise, volba zapisovatele a
ověřovatelů zápisu (příloha č. 1 snolečná s bodem č. 2}

Do mandátové komise byli navrženi předseda ZdenékKakáč z SDH Vavřinec , za čLeny

Tomáš Grepl z SDH Cetkovice a Dvořáček Mřoslav z SDH Olomučany. Navúení byli
schváleni všemi 96 hlasy, nikdo nebyl proti a nikdo se nezdtžel hlasování a po

schváleni zača|a komise pracovat.
Do návrhové komise byli navrženi Miroslav Kolař z SDH Obůrka, zaéLeny Martina
Přichysta|ová z SDH Velké Opatovice a Tomáš Přibyl z SDH Obora. Navržení byli
schváleni 95 hlasy, nikdo nebyl proti a jeden se nezdržel hlasování apo schválení
zača|a komise pracovat.
Za zapisovatele bytanavrženaLuxaNovotná, za ověřovatele Lenka Arulbrozavá a

Michal Kobylka. Navržení byti schváleni všemi 96 hlasy, nikdo nebyl proti a nikdo se

nezdržel hlasování.

K bpdu č. 4 - Zpráva o činnosti OSH BlansFo za rok 2022 (vice v příloze Č, 2)

Zprávu o činnosti OSH Blansko přečetl starosta okresu Milan Yy§dal.
Svoji zprávu zaěa| smutnou, ale důležitou informací - dne ?4.2.zan ve věku 59 let
zemřel člen Výkonného qfboru OSH Blansko, starcsta okrsku Lomnice, dlouholet}
starosta Sboru dobrovolných hasičů Synalov Ing. Vítězslav Fiala - ,,Čest jeho
památce!'o
Okresní sdružení hasičů Blansko je největší OSH Jihomoravského kraje.
K 1. 1 . \an bylc v OSH evidována 6.724 členů - 1.667 žen a 5.a67 mužů. Z tahato
počtuje evidováno ve věku 3-5 let celkem 59 dětí -25 díveka34 chlapců, ve věku 6-

14 let 1.155 dětí - 488 divek a 667 chlapců, ve věku 15-14 let 361 dorostencŮ - 157

dívek a204 chlapců. Tito hasiči jsou registrováni ve 148 sborech, které jsou
orgartizavany ve}a okrscích, znichžjeden, Lipůvka, nepracuje. Ctyři sbory nejsou
organizovany v žádném okrsku - Holštejn, Kulířov, Olešnice a Svitávka.
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Dále přítomné informoval, že W OSH pracuje ve složení 15 členů, na zasedání W
jsou vždy zránipředseda Okresní kontrclní arevirnirady (OKRR) František Kuchař a
vedoucí Aktivu Zasloužilých hasičů Ladislav Valenta.
Při OSH pracují 4 okresní odborné rady - ťepťese Michal Kobylka, m|ádeža Tercza
Tesařová, prevence Roman Bárta, historie a muzejnictví Pavol Herda.

Začátekroku 2022 se sice nesl ještě v duchu Covidových opaťení, ale posfupně
dochíní k uvolňování situace a ve sborech, okrscích se obnovuje činnost.
Nečekaně zaséůme do činnosti všech hasičů 24.2- 2022 Válka na Ukrajině.
F{ned od 1. 3.2022 se otevírá v Brně na Výstavišti Krajské asistenční centrum pro
Ukrajinu (KACPU), kde nejen dobrovolní hasiči začnají sloužit denní i noční
dvanáctihodinové směny na zajištění stravy a humanitarnípomoci. V této zkoušce
odpracovaných směs dobrovolní hasiči obstáli bez potřeby psychologů.
Samozřejmě se Milanovi Vykydalovi nevyhnuly pochybovačné otžvky - vcelku měl
jasno, co na KACPU dělá, proč to dělá, ale později se objevuje červíček - pro koho to
dělá.. To bylo v době, kdy se na KACPU zaětnaly objevovat skupiny, které ani
nemluvily ukrajins§. Netajily se tím, že mají informac e, že v|hodnější je ČR a v ní
Praha a Brno.

V březnu 2a2Z na Shromaždění představitelů sboru v Cetkovicích byla schválena ..Iše
odvodu č1. příspěvlců da }8 let 70,- Kč, nad 18 let l50,- Kč od 1. 1.?073.
Zaéíná se rozbíhat soutěž Hry Plamen, soutěž dorosfu, soutěže Okresní ligy mládeže a
Okresní ligy dorostu. Do Krajského kola postupují Velké Opatovice. V dorostencích
postupují na MCR Senetářov a Těchov. V kategorii mladší dorost jednotlivci se Matěj
Španiel stal vícemistrem iV1Čn.
Na okrese byla poprvé organizován běh na 60 m s překrižkami. Na UČn v této
disciplíně reprezenfuje Jihomoravský l<raj 12 závodnílru ato ze sborů Bořitov,
Jabloňany, Senetářov, Těchov, Velké Opatovice a Žernovnk.
Nemenší dík patří Okresní odborné radě mládeže (OORM) za orgarizovální celoroční
činnosti MH. paří sem i každoroční soustředění dorcstu.
Bratr Vykydal poprosil o vyŤtzertí obrovského poděkování všem, kteří se kolem
mládeže pohybují a věnují mladým hasičům obrovské kvanfum své energie a svého
času.
Od května probíhaj í základní kola PS, v červenci pak Okresní kolo PS. V race 2022
byla účast na Okresním kole ostudou malé účasti soutěžních sborů.
Do Krajského kola postupují muži z Bořitova a ženy ze Senetářova. Po urputném boji
nakonec muži z Bořitova skončilina2" místě aženy ze Senetářova postuptui z 1. místa
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na MČ& kde se vůbec nezttati|y. ?ažárníútok - královská discip\ína a 1. místo.
Poděkování všem, co reprezentovali akres na všech soutěžích.
V pondělí 4.7. 2022 probihá na Velehradě Cyrilo-Metodějské pouť - Motlitbazavlast.
Z našeho okresu byli na této akci zástupci s 5 prapory, Na závět akcc se dobrovolní
hasiči rozloučili s bývalým olomouckým arcibiskupem mons. Janem Graubnerem a
předali mu menší daí.
Starosta opět vyryvá, pokud máte někdo zájem o účast na této akci, dejte vědět, termín
je nteý 4.7.2023

V sobotu 10. 9. 2a22 proběhla obrovská akce, kterou pořádaly okrsky Šebetov a
Deštná. Propojení ří krajů, Ol*mcuckéhc, Jihomoravského a Pardubického a doprava
vody pomocí historických ručních vahadlo,.ích stříkaček -,,Voda koňkou přes tře
kraje". Akce se zúčastnilo 39 historických stříkaček, ztoho jedna byla motorová,
ostatní ruční. Celková délka dopravy vody byla 3.900 m. Propojení krajů bylo
dosaženo za l bodinu a 7 vteřin. K uhašení cvičného cíle bylo dosaženo zahadinu a 47
minut. Obsluhu historických strojů provádělo 390 hasičů a akci sledovalo cca 700
diváku. Výsledek co do počtu historic§ch strojů, tak i do délky dopravené vody byly
zapsány do České k*ihy rekordů.

V soboru 19. 11. ZaZz se konečně uskutečnila akce plánovaná od roku 2020.
V Ráječku se sešli starostové okrsků s Výkonným výborem OSH Blansko. Na akci
chyběl jediný okrsek. Cílem akce je aktivovat okrsky, přeďávatzkušenostimezi
jednotliqými staros§ a předávat inforínace pro sbory před valnými hromadami" Věřím,
žeby|azaložena nová tradice na našem okrese, řekl starosta OSH Blansko.

Doplnění k bodu š. 3 - §eznámení s vÝsledkv maqdátové komise (více v příIoze č.
3) Zdeněk Kakáč

K dnešnímu jednání bylo pozváno 148 představitelů sboru OSH Blansko.
K prezenci se dostavilo 96 představitelů sborů, což čirri 641860/".
Dále se k prezenci dostavilo dalších 18 přítomných.
Dnešního jednání se zúčastní 64,86'-/o pomaných představitelů a dle jednacího řádu SH
CMS yyplývá, že jednání je usnášení schopné.
Bořitov  .bieznaz}Z3
zďenékkakrič předseda mandátové komise
Grepl Tomáš clen mandátové komise
DvoŘček Miroslav Čt"o mandátové komise
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K bodu č. 5 - Zpráw z Okresních odbornÝch rad:

a) represe íOORR} - zprávu zpracoval Miqhpl Kohvlka a pŤečetl Zdenšk Učeň
ívíce v příloze č. 4)

OORR se zabývá činností na úseku požfuního sportu, na úseku vzdě|ávání, činností
spjatou s jednotkami sboru dobrovolných hasičů, s jejími veliteli, strojníky, techniky,
atd.

Je pracovním a poradním orgánem Okresního sdružení. Přejímá podně§ z Krajské
odborné rady represe, potažmo z Ústřední odborné rady repťese.

Okresní odborná rada repre§e měla dvě zasedáni, ato 28. Z. aZ7.6.2a22.
Školení a zkouš§ rozhodčí PS proběhly 3. 4.2a22 v Paměticích. Zúčastnilo se

čtyřicet uchazečů, lektorem zkoušek byl Dušan Škrabal. Poděkování SDH Pamětice,
Dominiku Dračkovi za přípravu prostor pro zkoušky a Dušanovi ŠkraUat ovi za
uskutečnění zkoušek.

Zžklaďní kola PS proběhla v působnosti okrstr<u da 12. 6.2022.
První - Okresní kolo požárního sportu se uskutečnilo 2. 7 - 2a22 na stadionu ASK

Blansko. Y mužích vyhrál Bořitov, Letovice a Velké Opatovice. V ženách vyhrál
Žernavníha Bcřitov a L etovice.

Poděkovánípatíivšem soutěžícím, rozhodčím, pracovníkum soutěže, technické četě
za hladký a přátelský pruběh soutěže, ííŽ,S za logistiku a jednotkám sboru
dobrovolných hasičů za dopravu vody.

V roce 2023 je rada nucena po§unout termíny základních kol a prvniho kola PS
z důvcdu rekonstrukce stadionu ASK Blansko. Záklaďní kola proběhnou y rámci
okrsku do 8. 5. Z0?3 a první - Okresní kolo PS se bude konat 13. 5. 2023 na ASK
Blansko.

V letošním roce radaplanuje uskutečnit školení a zkouš§ odbornosti Hasič III. a II.
stupně. Na sbory byl zaslán datazrlil<o zájem kzískání odbornosti a dle počtu záýemctl
OORR zajistí místo a pruběh těchto zkoušek. Garantem zkoušek je Zdeněk Učeň.
Pravděpodobný termín zkoušek by byl v říjnu/listopadu \an.

Michal Kobylka poděkoval členům OORR za jejich praci.
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b) mládeže (OOR1\[} - zprávu zpracov3la a přečetla Tpreza Tesařová (více
v příloze č" 5}

Rada mládeže pracovala rr roce 2022 v počtu 7 členů. Na konci roku na vlastní žádost
opustil radu mládeže Martin Janíček a tím se rada stala 6člennou. Jejieh činností.!e řídit
činnost mládeže a vedoucích na našem okrese. Rada mládeže je poradním orgánem
výkonnéha ýboru a předkládá mu ke schválení návrhy na činnost m|áďeže a
organizační zabezpečení soutéží, navrhuje a ke schválení též pŤedkládá přidělení ďotací
na materiálně-technické zabezpečení kolektirrů mladých hasičů, volnočasové aktivity a
další záležitasti tykqicí se mladých hasičů. V letošním roce se k výše zmíněným
dotacím připojily ještě dotace na specifické aktivi§, konkrétné Zelená Evropa,
Mezigenerační dialog a Spolupráce §e školami.
Hlavní náplní činnosti rady jsou soutěže mládeže. Rok2022 proběhl bez omezení. Na
schůzce s pořadateli soutěží a vedoucími kolektivů probíraly novinky v pravidlech
Okresní ligy mládeže a dorostu. Nejvýmamnější změnou bylo zrušení poplatku za
soutěž ťormou stanovené vfše analvazení odvodem za jednotlivá startující družstva na
dané soutěži. Také došlo k úpravě bodování OLM.
Okresní liga mládeže se skládala z 1 1 soutéží pro žáky a 4 soutěží pro dorost. Do
okresní ligy mládeže se zapojilo celkern 28 družstvem starších a24 družstev mladších
žákťt. Více jak polovinu závodů absolvova|a 12 družstev starších a 8 družstev
mladších " Za óva roky epidemie klesl pcčet mladých hasičů na okrese Blansko o t20
dětí. Vyhlášení okresní ligy mládeže proběhlo ve Vysočanech a tímto místnímu sboru a
okrsku Sloup děkujeme za spolupořádání tohoto vyhlášení.
Další činností rady m|ádeže je zabezpečení posfupoých soutěží hťy Plamen a dorosfu.
Každoročně bojujeme s hledáním pořadatele jarních a podzimních okresních kol. V
rcce 2022 se jarrrítro kala ujal SDH Ostrov u Macochy a soutěž proběhla 21.5. Tato
soutěž proběhla ve všech disciplínách a to: požární útoh požární útok CTIF, štafeta
CTIF a štafeta 4x60 metrů. Soutěže se zúčastnilo 15 družstev mladších a?0 družstev
starších žáků,. V mladších i starších žácích vyhrálo družstvo Velké Opatovice A. Starší
žáci si tímto výsledkem zajistilitaké posťup do krajského kola. Během této soutěže
jsme si připomněli 50. výročí hry Plamen a na tuto soutěž byli pazvžnipředchozí
členové okresních rad mládeže ataké ti, co přispěli k rozvoji mládeže na tomto okrese.
Ve stejný den proběhlo nově také okresní kolo v běhu na 60 metrů s překážkami v
kategorii jednotlivci. Soutěžilo se v kategorii mladší dívky, mladší chlapci, starší dívky
a starší chlapci. Zkažďé kategorie postoupilo 7 jednotlivců do krajského kola. Celkem
tedy 28 postupujících za okres Blansko.
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Jarní kolo soutěže dorostu proběhlo o t}den později, tedy 28. května v Senetářově. Této
soutěže se zúčastnil* jedn* družstv* dcr*stenek z Těchcva a jedno družsfuo dor*stenců
ze Senetářova, obě postoupili do krajského kola. V kategorii jednotlivců se zúčastnilo
12 mladších,9 středních a 5 starších dorostenek, av katagcrii dorostenců 9 mladších, 9
středních a 3 starší - na krajské kolo postoupili vždy 3 jednotlivci.
Podzimní kolo hry Plamen proběhlo 8. října v Senetařově. Na této soutěži prabéhly dvě
disciplíny, a to štafeta dvojic aZávod požárnické všestrannasti. Závodu v Senetařově
se zúčastnilo 31 hlídek mladších, stejně tak 31 hlídek starších, 1 hlídka dorostenců, 5
smíšených hlídek dorosfu, 6 mladších, !6 středních a 5 starších dorostenek, 9 mladších,
10 středních a 11 starších dorostenců.
Krajské kolo hry Plarnen proběhlo 4. červnave Znojmě, za náš okres to bylo družstvo z
Velkých Opatovic. Celkově se umístili na výborném 2. místě. O den pozdéji se konalo
krajské kolo v soutěži dorostu" V kategorii družstev nás reprezentovali v kategorii
dorostenek SDH Těchov a v kategorii dorostenců SDH Senetářov. Obě 1. místo a
postug na Mistrovství České republrky. Na krajském kole 3. místo Anna Kopalová z
SDH ZQrnovnik, 3. místo Daniel Janíček z SDH Bařitcv a 1. místo s postupem na
UČn Matej §laniet z SDH Velké Opatovice.
Mistrovství České republiky v soutěži dorostu proběhlo 1. - 3. 7. v Ústí nad Labem.
Dorostenky z Těchova obsadili 7. Místo, dorostencize Senetářova skončili na 5. místě,
ale odvezli si brorrzavé medaile z disciplíny Běh na l00 metru s překažkami.Matěj
Španiel získal bronzovou medaili v Dvojboji, stříbrnou medaili v Běhu na 100 metrů s
překážkami a celkově se stal Vícemistrem, tedy skončil na2. místě v této kategorii.
Krajské kolo v běhu na 60 metrů s překrižkami bylo 6. srpna v Brně na stadionu VUT.
Postup na Mistrovství České republiky si zajistili Kateřina Podmelová SDH Bořitov,
Veronika Hofírková SDH Žernovník a Karolína Jurková SDH Velké Opatovice, Jří
Machač SDH Jabloňany, Jří Bartošovský SDH Senetářov, Antonín Koutný SDH
Velké Opatovice, Šimon Zal*tat SDH Senetařov a Radim Čech SDH Těchov, Julie
Pařízková SDH Velké Opatovice a Anna Halászová SDH Velké Opatovice, Matěj

§naniet SDH Velké Opatovice, Patrik Filka SDH Žernovník a Dominik Baláč SDH
Zernovník.
Bylo uspořádáno tradiční soustředění dorostu v areálu ZŠ Sloup, které je zarnéřeno na
disciplínu běhu na 100 metru s překažkami. Tohoto soustředění se áčastnilo 50
dorostenek a dorostenců.
Ve stejném termínu, jako naše soustředí, proběhlo v Petrově, okres Hodonín, první
ročník Rescue camp Jihomoravského kraje. Jedná se o odbornou přípravu pro zájemce
o vstup do zásahové jednotky. Camp je určen pro kluky i holky ve věku 15-18 let.
Tohoto campu se zúčastnilo také 7 dorostenců z našeho okresu.
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Školení vedoucích a instruktorů MH letos proběhlo v jeden termín, aía zdůvodu
přeškotrení vedoueích i rozhodčích na nové směrnice. }t{a tomta školení bylo přes 90
účastníků. uěastníci se dozvěděli o nové směrnici hqr plamen a soutěže dorosfu.
Směrnice vzešly v platnost k 1. 9. Za27.
Každoročně do 31. 1. je povinností každého vedoucího mládeže odevzdat registrační
list kolektivu mladých hasičů. Letos kké registrační list spcrtovního oddílu, pokud
chce kolektiv jezditna soutěže. Kdo tak neučinil, tak ať to, prosím, napraví. Bez tohoto
registračního listu nebude kolektivu umožněn start na závodech ataké nebudou moci
žádat o dotace.
ZávěremTereza Tesařová řekla: Je nás v okresní radě mládeže opravdu málo, jsme
velmi ráďizanabídnutou pomoc ad ást*pců sboru. Naše práce obsahuje velké
množství aktivit, avšak naše činnost by nebyla nic, pokud Vy byste ve sých sborech
neobětova|y nemalé finanční prostředky a spoustu volného času pro výchovu mladé
generace a budoucích aktivních členů sdružení a jednotek obcí. Zata Vám jako
odborná rudamláďeže děkujeme" Ať se Yám v této činnosti daří minimálně tak, jako
dosud.

c) prevence íOORP) - zprávu zpracoval a nřečetl_Roman Bárta ívíce v pří|oze č.

o

Hlavními úkoly OORP jsou především osvěta a propagace prevence v požární ochraně.
Pořádá serninaře a školení, organizuje a vyhlašuje soutéž?qžární ochrana očima dětí a
m|ádeže na okrese Blansko. A v neposlední řadě spolupracuje s Výkonným ýborem
OSH Blansko, HZS a jinými institucemi v oblastipažiraíprevence.
Schazí se na hasičské zbrojnici v Doubravici nad Svitavou. Velké poděkování pro
vedení SDH Doubravice nad Svitavou za propůjčení prostor.
V březnu vyhodnotila vftvarné a literárnípráce v Okresním kole soutěže Pažární
ochrana očima dětí a mládeže. Soutěže se zúčastnilo celkern Z59 détíz mateřs§ých,
záklaďních, uměleckY"h škol a dalších mimoškolsk}ch zařaení, zejménakolektivy
mladých hasičů, které působí při jednotli\Tfch SDH. V okresním kole bylo oceněno 26
soutěžících.
V krajském kole se z našeho okresu umístili 4 soutéžící. Do republikového kola nikdo
ze soutěžících v našem okrese nepostoupil.
SlavnostnipŤedéní ocenění proběhlo v květnu na hasičské stanici v Blansku.
Roman Bártapožádal přítomné o pomo§ při propagacitéto soutěže ve školských
zařízerríeh a sborech v akrscích. Yšechny pctřebné materiály naleznete na stránkách
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dh.cz v sekci preven§e, zasl{ny jsou na dostupné e-maily a zveřejněny na okresním
webu.
Dne 22. 4.2a22 se členové rady naposledy rozloučili dlouhol"týrh vedoucím OORP
bratrem Zdeňkern Špačkem.
Plánovaný podzimní seminař se přesunul na jaro 2023. Seminař i školení se uskuteční
I. 4.zan na hasičské zbrojnici v Doubravici nad Svitavau od 9o" hod.
Pozvánky na tuto akci byly sborum a okrskům zaslány na e-maily.
2. L2.2022 se členové Okresnírudy zučastrrily krajského odborného seminiáře ve
strachotíně.
Členové rady se v pruběhu roku podíleli na propagaci prevence pažárniochrany
v jednotlil}ch sborech a byli nápomocni při paiádfuírťwýchpřednášek v obcích na
téma prevence. Plnili úkoly zadané Výkonným výborem OSH Blansko. Dále se
áčastňovali zasedání Výkonného ýboru OSH.
Pokud by měl někdo z Vás, případně někdo z vašich sborů, zájempracovat na úseku
prevence, velmi rádi ho mezi sebou uvítají.

Na závěr Roman Bárta poděkoval členům raďy a všem ostatním, kteří jim v průběhu
roku pomáhali s činností v oblasti pažámíprevence.

d) historie a muzginictví (OQRHaM) - zprávu zpracoval a přečetl Pavol Herda
(více v přílozg č. ?

OORHaM se sešla 26 . 1 . 2a22 a 14. 12 2022 v Muzeu Boskovicka na Fkadní ulici
v Boskovicich,
Pavol Herda poděkaval řediteli Muzea a členu rady p. Romanovi Malachovi za
poskytnuté prostory k jednaní.
26. 1.2022 áodnotili činnost odborné rady zar.2a22. Řaaa veřejných akcí byla
zrušena. Projednali plán práce nar. Za22, ve kterém byl návrh na vytvoření tabla
zasloužilých hasičů a návrh realizace Hasičského dne. A rumé v podobě informací o
plánovanýchb|iz}ých akcích OORHaM, např. HASPARTY ve Vyškově, Hasičské
slavnosti L itorněřice.
Následovala diskuze o možnosti ňuení hasičského muzea. Informoval o jednáních,
která proběhla v roce 202l ve snaze ňídit muzeum v budově na ulici Svatopluka Čecha
v Boskovicích. V minulosti jednali se zásfupci JmK, se zastupci města Boskovice i se
současným provozovatelem objekfu. Bohužel nebyla ziská,rra shoda namožné realrizaci
záměru. Hledání místa pro budoucí muzeum však pokračovalo a v současné době je
zvažováno nea|izovat muzevm zapomoci OÚ a SDH v Benešově u Boskovic.
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14. 12.2a22 na svém jednání áodnotili činnost adborné rady v roce 2022. V plánu
v ro§e 7822 byla realiz&Ěe Hasičského dne. Výkonným výbarem OSH Blansk* bylo
rozhodnuto akci odlo žit na rok za23 .

Výstav o historii hasičsťva bylo celkem 7. Na našem okrese jich bylo 5, v olomouckém
k§EiZ.
Co se qkánávrhu realizace Hasičského dne v foce 2a23, rada osloví Měs§s
Jedovnice, zda by byla u nich realizace mažrrá a za jakých podmínek. S v}sledky
oslovení městyse opětormě bude rada informovat W OSH Blansko.
Pavol Herda přítomné informoval, že p. Habala z SDH Šebetov pažádal o uvolnění
z OORHaM. Této žádosti bylo vyhověno.
Nakonec zpfáw poďěkcval členům OORHaM za jejich práci v adborné radě.

e) Aktiv ZasloužilÝch hasičů (AZH) - zprávu znracoval a přečetl Ladislav Yalenta
ívíce v příloze č.8)

Dne 14., 5. 2a22 aktiv uspořádal májové setkání Zasloužilych hasičů (ZIJ) okresu
Blansko na hasičské zbrajnici v Cetkovicích. Z 24 pazvwýchz}{ bylo přítomno 12 ZH
ataké 10 hostu. Po přečtenízprávy dostali slovo hosté - vedoucí Aktivu JmK Rudolf
souček, starostka sH ČMs Jmk zdrilkaJandová a starosta obce cetkovice petr Horiák.
Zíad ZH odešel v únoru Za22 Zdeněk Musil a v květnu 2022 Bedřich Vitouch. Stav
AZHbyl22 členů.
Od 22.8. * 28. 8.2a22 se ozdravného pobytu v Jr{ns§ých Koupelích áčastnilo celkem
42 ZH JmK a jejich rodinných příslušník&. Z okresu Blansko byli 3.
Vedoucí aktivu ZH JmK Rudolf Souček zaŤidil vfborný program na celý fden.
Tímto bych chtěl jemu a jeho manželce zanás za všechny moc poděkovat.
V roce 2aZ2 byli v Přibyslavivyznamen:áni dva hasiči z SDH Letovice tifulem
Zasloužilý hasič a tak se Aktiv ZH z\r,ýšil na okrese Blansko na počet 24 členů ZH.
Slavnostní aktiv se uskutečnil 12. 11.2022 v sále TJ Holásky (Orlovna) v Brně
Tuřanech. Děti z Brněnských Ivanovic jim zarecitovaly k sv. Mikuláši.
Aktiv řídil Ruda Souček, zdravicipřednesla starostka KSH JmK Zďeřka Jandová,
Tomáš Letocha, zásfupce za p. Pelikrina Rudolf Studený, Michal Kobylka, vedoucí
Aktivu Zastoužilých hasičů SH ČMS Josef Netft a náměstek hejtmana JmK.
Proběhlo také předáváníw7rrame:níni ZH od hejtmana JmK. Předávali Josef Netík a
Rudolf Souček. Bratr Souček přečetl plán práce na rok 2a72,2023, následoval oběd a k
po s lechu hr á|a cimbálov á mt;zlka.
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K bodu č. 6 - Zpráva O§RR o hosp.odaření OSH za rok 2022 ívíce v příloze č. 9)

Kontrclní a revizníradaOsH Blansko je tříčlenná apracuje ve siožení předseda
František Kuchař z SDH Jestřebí a ělenové - Josef Dufl<a z SDH Cetkovice a Bohuslav
Š..urr.*u z SDH Lysice.
OKRR se sešla v termíne ch 26. ledna 2a22, 77 . dubtta 2022, 20. červeir ca 2a22, 19 .

října 2022.
Poslední zasedánírevizní rady se konalo 8. února 2023 mimo kancelář starosty OSH.
Fyzicky byly kontrolovány doklady qfpisů zban§ a pcktradní doklady, autoprovoz,
namátkově byla prováděna kontrola hotovosti na pokladně, kontrola placení členských
příspěvkri, včasné zasilá"rli Hlášení o činnosti SDH a odvcdů zdravotního a sociálního
pojištění apod. Při prováděných kontrolách nebyly zjištěny žáďné hrubé závaďy,
jednalo se pouze o drobné nedostatky jako chybějící podpis starosty OSH na účetním
dokladu. Na zjištěné závady kontrolní arcvizní radaupozomila a uvedené závady byly
následně odstraněny. Účet rí doklady jsou řádně očíslovány a přehledně vedeny. Z
jednání kontrolní araviruli rady jscu pařizovány zálpisy v knize zápisů kontrolní revizni
rady opatřené podpisy osob, které kontrolu prováděly.Y žádném případě nemůžeme
b}t spokojeni s ká;zní někteqfch SDH v oblasti včasného zasíláníHlášení o činnosti
SDH aké,rznipři placení členslqich příspěvků. V této oblasti se stále opakují nedostatky
a starosta OSH musí opakovaně něleteré sbary upamínat, jednak k placení členských
příspěvku a včasnéha zasi|ání hlášení o činnosti SDH. Yžďy k 31. prosinci příslušného
roku je prováděnafyzická inventura majetku dle zpracovaných protokolů a evidence.
Inventura bude provedena v pruběhu měsíce březnazaz3.Invenfuru majetku OSH
Blansko bude provádět inventární komise jmenovaná starostou OSH br. Milanem
Vykydalem, rre složení František Kuchař předseda, členové Dufka Jcsef, Šo*c*u
Bohuslav a vedoucí kanceláře LauraNovotná. předmětem kontrolrevizní a kontrolní
rady je i kontrola autoprovonr osobního vozidla Fábia SPZ 68 I 8729 a dodáv§
nračky Transporter SPZ ZBI 7826. Dle ýkazujízd bylo ujeto v roce 2a22 vozidlem
Fabia celkem 8.969 km. Spotřeba benzínu za rak 2a22 byla 640 l a4llje v údrži.
Průměrná spořeba benzínuna 100 km činila 6,76 |.

Vozidlo Transporter ujelo celkem 2.834 km, spotřeba PHM nebyla v |rsize jízd
vyčíslena. Dá se zjistit v případě nutnosti z dokladů v účetnicťví. fudiče vozidel OSH
žádám, aby při nákupu PHM dokladovali čerpaní pohorrných hmot účtenkou příslušné
čerpací stanice, která bude součástí účetních dokladů OSH Blansko.
V další části svého vystoupení Vás ve stručnosti seznámím s ýsledky hospodaření
Okresního sdružení Blansko zarakAl2z ť. od 1.1.2022 do 31 .12.2022.
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Ke dni 1. L. 20Z2 činila hotovost na pokladně 10.097,- Kč (z toho 1 .000,- Kč u starosty
OSH Blansko}. Hct*v*st k 3 t. í2,2*22byta7 .737,- Kč (z tch* 1.S**,- Kč e star*sty
oSH).
Na účtu v bance byla k I.L.2022 částka 328.803,43 Kč, k 31. 12.2a22 byla častka
228.6a434 Kč.
Vzhledem ke zvlšení cen, ať jlž energií, nájmu i ostatních cen zbaži,je hodnota
finančních prostředků OSH Blansko zarckLaZL nižší a W2999,09Kč. Na účfu u
banky o 100.199,09 Kč a v pokladně o 2.800,- Kč.
Na závěr mého vystoupení mi dovolte poděkovat nové vedoucí kanceláře starosty OSH
paní Lauře Novotné, která se poměmě ryclrle zaptacovala a chtěl bych jí v její ptáci
popřrá,t hadně úspěchů, aby se jí v práci dařilo abrry se n:ám uzdravila. Aby provoz
kanceláře byl nadále plynulý a spolupráce při kontrolních akcích byla stejně dobrá a
vstřícná, j"ko v předchozím období.

F bodu č. 7 - Rozpočet OSH Blansko na rok 2023 - zpracovala a přečetl? Laqra
Novotn* {tabulka rczpcčtu v příloze č. 10}

Tabulka s jednotliúmi položkami příjmů a vldajů v příloze č. 8.

K bodu č. 8. - Plán práce OSH Blansko na rok 2023 ívíce v příloze č. 11}

Termíny konání zasedání Výkonného ýboru OSH Blansko budou vždy upřesněny tak,
aby se W sešel vždy po jednání VV KSH JmK.
Začátekjednaní v 16 "" hod. v zasedací místnosti Městské policie (h{P) Blansko,
Sadová 2
Státé body:
- Zahájeni, volba ověřovatelů zápisů, schválení programu jednáni'
- Kontrola plnění úkotů
- Kontrola došlé a odeslané poš§
- Informace zjednání OKRR a OR
- Návrhy nawznamenání
- Informace členů YY O§H
- Různé
- Řešení
- DaIší body k řešení dle aktuální situace d*ného termínu



* \\--

K bodu č. 9. - Kooptace nového člena YV OSH Blansko

Dne 24.2. 2023 zemřel člen YV OSH Blansko panYítézslav Fiala. Proto se musel
zvolit noť člen VY OSH Blansko. Z ni*vadníkri ve volbách do Yýkonného ýboru
v roce 2a2a to byl Josef Roupa z SDH Sudice a Radek Ošlejšek z SDH Suchý.
Josef Roupa se zřekl funkce ve Výkonném výboru a Radek Ošlejšek s funkcí ve
Výkonném výboru OSH Blansko souhlasil.' Hlasování dopadlo takto - pro 95, proti 0 azdržel se 1

Radek Ošlejšek z SDH Suchý byl zvolen novým členem VV OSH Blansko.

K bodu č. 10 - Předání wzn3menáni sborům (více v příloze č. 12]l

VYZNAMENÁNÍ OSH
čnsrxÁ uzNÁlrí QsH
- SDH LAZINOV - předáno sboru
- SDH KUNICKY - předano sbonr
- SDH \IRATÍKOV - předrino sb*ru

MEDAILE ZLpŘÍrraoNou PRÁCI
C - předráno sboru

- SDH rŘrĚNoV - předáno sboru
- SDH STRHARE * předrána sboru
- SDH SVATA KATERINA -předáno sboru

MEDAILE ZA ZÁSLUfíY
- SDH BUKOVINA - předano sboru
- SDH HODONÍN - předráno sbor*
- SDH MEZIRICKO - předáno sboru

čBsrr.rg uZNÁNí xsH 
KRAJ'KA 

'YZNAMENANI
- SDH DRNOVICE - předáno sboru

K bodu č. 11 - Slovo starosty OSH Blansko

Slovo si vzal starosta OSH Blansko Milan Vykydal, kde nám řekl pár slov.
K 10. 2. 2023 oproti loňsku chyběly v CE poslány jen 3 Hlášení za rok 2022 se sboru.
Dále se Milan Yykydal zrrínil o tom, že pokud mrr to vyjde, jezdí všude tam, kam ho
se sborů pozvou. Omluvil se SDH Bukovina, že se nikdo z OSH Blansko nezúčastnil
jejich oslav výročí zaLažení SDH, nepředal ocenění sboru a členům SDH.
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Dále přítomným řekl pozn atlgl ze svých pozvánido sboru a okrsku. pokud nevíme
přesné tit*ly h*stů, představ*jme je jerr jrrrérre§} * příjmerrím. Představ*vat je *d

ýznarnnějších hostu po méně významné. Napřed hosty ziňadů atd. apak hos§ zřad
hasičů * sboru.
Přítomným také připomněl, že jako dobrovolný hasič, hlavně pokud jsem zvolen do
nějaké funkce, přebíram určité povinnosti, které musím plnit. A pokud dostanu nějaké
instrukce, abych něco udělal, něco vyplnit, poslat nebo doručil, tak je mou povinností
to udělat, íkdyž se mi to kolikrát nelíbí.

K bodu ó.l2 - Diskuze

a) starosta obce BOŘITOV pan Antonín Fojt
Pan starosta obce pozdravil všechny přítomné a poděkoval zavybrání obce Bořitov

pro pořádaní dnešní akce.
Za všechny staros§ obcí řekl, že siváňi práce dobrovolných hasičů, jejich práce

s požáxy, s přírodními kalamitami, s pařádáním sportovních, kultumích a
společens§ch akcí. Také zaudržení hasičů ve sých obcích dle svých finančních
možností, Poděkoval za práci všem dobrovolným hasičům a popřál jim hodně úspěchů
ve své práci.

b) velitel Hasičské zachranné stanice Kq+štát pan Darek Seibal ívíce v příloze č.

!J)
Pan Sejbal omluvit Ředitele územního odboru Blansko Plk. Ing. Jana Kalu,

poděkovalzapazvání a přítomné seznámil s přehledem událostí jihomoravského kraje.
Výčet z přílohy č. 13 - V Jihomoravském kraji bylo v roce Za22 celkem 13.8t6
událostí. V okrese Blansko to bylo celkem 1.389 událostí (10% z celkového počtu) -
z toho l78 požáru,272 dopravních nehod, 178 záchranaosob azvíiat,5l únik
nebezpečných látek, 650 technických pomocí, 59 poplachů a 1 mimořádná událost.
Iak jlž dříve proběhla informace o tom, žeby měla být zrušena hasičská stanice
v Kunštátě, tak sifuace je nyní taková, že došlo k navýšení této stanice.
Hasičská stanice v Blansku je centrální, další jsou v Boskovicích a Kunštátě, kde došlo
k navýšení počtu hasičů do rlýkonu služby. Personálně na všech stanicích sloužíZ4
hodin denně ve 3 směnách.
V Blansku byl obnoven automobilový žť}řík, v Kunštátě mají noť automobil. Nyní
probíhá oprava prostor }IZS v Blansku akažďým rokem se podaří kousek oprav I{ZS.
Závérem Darek Sejbal přítomným sdělil, že spolupráce s OSH Blansko funguje na L a
popřál všem přítomným hodně úspěchů jak v pracovním, tak i osobním životě.
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c) náměsíek starostkv KSH JmK Michal Kobylka

Michal Kobylka jako zásfupce KSH JmK všechny přítomné pozdravil, omluvil
nepřítomnost starostky KSH JmK Zdeň§ Jandové a poděkoval všsm za ptáci a
činnost, kterou pro hasičimu a nejen pro i, děláme. Dodal, jak moc si naší činnosti v,áží.
Krajské sdružení hasičů funguje tak, jak fungovalo dopasud, ale mo*rá se situace
zméní a bude fungovat s vyššími ťrnančnimi prosďedky než doposud, zdůramil.
S Okresními sdruženími si Krajské sdružení hasičů prošlo etapami COVID 19, tornádo
a válka -ta ntarrleúl,, že budeme v této práci,/činnosti táhnout dál, poděkoval za
budoucí práci a vyřídil pozdrav od starostky kraje Zdeňfu Jandové.
Michal Kabylka se zrnínil o tom, že určitě všichíri znárne motto: ,$asiči, pro někcho
slovo, pro někoho rodina!"
A Vy jste pro mě ,,rodina!" řekl závěrem M{ichal Kobylka.

d) nově zvolenÝ člen VY OSH Blansko Radek Ošleišek

Radek Ošlejšek se představil přítomným jako nový člen Yýkonného výboru OSH
Blansko. V SDH Suchý pracuje jako lqronikař sboru a záshspce velitele JSDH, je
starostou Okrsku Benešov, členem Okresní odborné rady historie amuzejnictví a nově
jako zvolený člen W OSH Blansko. Dále je naším okresním webmasterem a nemáme
se bát v případě potřeby se s Radkem Ošlejškem zkontaktovat.

§ hodu č. 13 - IŤávrh usnesení a psnese$í (schválení} ípříloha č. 14)

Předseda návrhové komise Miroslav Kolář seznámil přítomné s návrhem usnesení.
Shromážděrrí před§teyitelů sbaru OSH Blansko po vyslechnuti ,právy o činnosti OSH
Blansko za rok 2a22, zprárly o hospodaření, rprávy Kontrolní a rcvirlrtí rudy, zpráv
okresních odborných rad (mládeže, represe, prevence, historie a muzejnictví), plánu
práce Výkonného výboru OSH Blansko na rok 2023 a diskuze, přijimá následující
usnesení.

I. SCIrVÁLUJE
a) Zprávu o činnosti OSH Blansko zarokzazL
b) Zprávy okresních odborných rad
c) Zprávu OKRR
d) Učetní uzávěrku OSH Blansko za rok 2a22
e) Inventarizaci OSH Blansko za rok 2022
ť) Rozpočet OSH Blansko na rok 2023
g) Rámcooý plán práce Výkonného výboru O§H Blansko na rok 2a23
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h) Zptávum andátové komi se
ch) Kooptaci bratra Radka Ošlejška do Výkonnéh9 vrboru OSH Blensko

II. UKLADA

- Rídit činnost OSH Blansko dle schváleného rámcového plánu práce na rok 2023 -
Případné nezodpovězené diskuzní příspěvky projednat a písemně odpovědět.

Předsíaviíg!ůp ohrsků:
- Pravidelně inforrnovat sbory o jednání W OSH
představitelům sborů:
- Seznámit členskor* zakladnu se ávěry Shrornaždění představite}ů"
- Odeslat účetní uzávěrku do sbírky listin veřejného rejsďíku, termín do 31 . 5.2022
(přehled o majetku azávazcíc,h).
V Bořitově 4. března}a23

kolář Miroslav předseda návrhové komise
přichystalavá ylartin* Člen návrhavé komise
přibvl Tomáš clen návrhové komise

Po té, co Miroslav Kolář přítomné seznámil s tímto návrhem usnesení a nikdo
z přítomným nevznesl doplnění návrhu, nechal tento návrh Jindřich Kocour schválit".

Usnesení bylo schváleno všemi 96 hlasyo nikdo nebyl proti a nikdo se nezdržel.

K bodu č. 14 - Závér

Po schválení usnesení ukončil v 19"o hod" Jindřich Kocorrr Shromažděnípředstavitelů
sborů OSH Blansko.

V Bořitově dne 17 "března2a23 0í\"*,\J &*^^" --

Starosta OSH Blansko: Mgr. Vykydal Milan

/
Ověřovatelé zápisu: Kobylka Michal - schvátén e-mailem 2I. 3. 2023
Ověřovatelé zápisu: Ambrozová Lenka - schválen e-m*ilem 2{}. 3. 2&23

Sdružení hasičů Čcph, Moravy a Slezska
oiaesní sdružcní hasičů Blansko

§adová 2
6?8 01 Blansko
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